
 

 

Grundejerforeningen Munkerisparken 
Referat af bestyrelsesmøde 2015-4 
Tid og sted: 26. november 2015, kl. 20:00, hos Ole (nr.52)  
Tilstede:  Max Jensen, nr. 58, formand 

Vagn Sylvest, nr. 36, kasserer 
Ole Krogh Andersen, nr. 52, bestyrelsesmedlem 
Martin Plambech, nr. 45, bestyrelsesmedlem  

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
2. Meddelelser (f.eks. kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
3. Fordeling af opgaver 
4. Kommunekontakt 
5. Daglig drift (f.eks. fællesarealer, gartner, stier) 
6. Økonomi (status)  
7. Evt. 
 
Ad 1: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Mødets dagsorden samt referatet fra sidste møde (20. august 2015) blev godkendt. 
 
Ad 2: Meddelelser 
Inger Gottfredsen er udtrådt af bestyrelsen, 1. suppleant Jørgen Rønnest (nr. 60) har accepteret at 
indtræde i bestyrelsen. 
 
Ad 3: Fordeling af opgaver 
Ole Krogh Andersen overtager Ingers' gartneropgave. Martin Plambech beholder græsslåningsopgaven. 
 
 



 

 

Ad 4: Kommunekontakt 
Max Jensen deltog i kommunens årlige grundejerforeningsmøde. Nogle af hovedpunkterne der blev 
diskuteret var: 
- Planstrategi i 2015 hvori der var en plan for Birkerød Bymidte 
- Befolkningstilvækst er især for 30-39 årige og 40-49 år 
- Forbedring af sø og vandpolitik inkl. regnvandsinfiltration 
- Affaldssortering på 50% som allerede er opnået 
Nedenfor links til diverse information fra årsmødet 
Link til GrundejerInfo kan ses nedenfor:  
http://www.rudersdal.dk/Borgerservice_selvbetjening/By_bolig/Grundejer.aspx 
Link til opdatering af kommunens informationer om grundejerforeningerne kan ses nedenfor: 
http://www.rudersdal.dk/Borgerservice_selvbetjening/By_bolig/Grundejer/Grundejerforeninger.aspx 
Link til informationsmaterialer vedrørende hæk og hegn, brug af vejarealer mv.: 
http://www.rudersdal.dk/Borgerservice_selvbetjening/By_bolig/Grundejer/Infomationsmateriale.aspx 
 
Ad 5: Daglig drift 
Der er modtaget ønske fra Romme (nr. 49) om beskæring af beplantning på fællesarealet ved deres ejendom. Ole tager kontakt til Romme for at se på sagen.  Vedrørende snerydning under det store snefald den 22. november, så blev Munkerisparken ryddet den 23. november. Det skyldes nok at vi har en lavere prioritet end de større veje under stort snefald.  Bestyrelsen vil tage kontakt til gartneren for at få et tilbud for at slå græsset i forbindelse med at kontrakten med spejderne udløber i år.  
 Ad 6: Økonomi (status)  
Ingen bemærkninger. 
  Ad 7: Evt. 
Bestyrelsen prøver at genoplive Skt. Hans i Munkerisparken og Max undersøge leje af bålfad til Skt. Hans 
bål på fællesarealet. 



 

 

Grundet en stor støj fra avisbuddet om morgenen, vil Martin forsøge at høre hvor mange beboere der er 
generet af dette og se om en fælles klage kan hjælpe på dette på en eller anden måde. 
Nr. 38 er solgt. Nr. 44 er solgt 1/8/2015 til Børge Sand Kirk og Anni Beth Torgaard Kirk. Nr. 12 og 37 er til 
salg. 
Næste møde onsdag den 3. februar hos Vagn. 
Max forsøger at booke lokale til generalforsamling onsdag den 16. marts. 
Ref.: Martin. 


